
 Protokół Nr  LII/2023 

z  sesji Rady Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki odbytej w dniu 25.01.2023r.   
o godz. 17,00 w siedzibie Rady Dzielnicy IX przy ul. Żywieckiej 13. 
 
Ad.1. 
Przewodniczący Rady Dzielnicy IX Bogusław Gołas  otworzył sesję i po powitaniu 
radnych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji - lista obecności radnych stanowi załącznik do n/n protokołu. 
Na sesję przybyli mieszkańcy ul. Piaseckiego. 
 
Ad.2. 
Przewodniczący Bogusław Gołas przedstawił projekt porządku obrad LII sesji Rady 
Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki. 
 
Został  złożony wniosek o wprowadzenie do porządku sesji na podstawie § 29 ust 1 
Statutu (projekt Zarządu Dzielnicy IX) w sprawie: przystąpienia do X edycji Budżetu 
Obywatelskiego w roku 2023- 2024. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas poddał pod głosowanie wprowadzenie w/w 
projektu uchwały  do porządku obrad:  
„za”      –             13 głosów 
przeciw  -              0 głosów 
wstrzymało się –   0 głosów 
W/w projekt uchwały został wprowadzony w punkcie 3.1.4. projektu porządku 
obrad. 
 
Przewodniczący stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi 
zmianami stanowi porządek obrad dzisiejszej sesji. 
 

Ad.3.1. 
Przewodniczący Bogusław Gołas  – przestawił projekt  uchwały 3.1.1. w sprawie: 
likwidacji strefy zamieszkania na ul. Piaseckiego w Krakowie. 
Opiniuje się negatywnie likwidację strefy zamieszkania na ul. Piaseckiego w 
Krakowie. 
Wnosi się o wyznaczenie miejsc parkingowych na ul. Ludwisarzy w Krakowie. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas  - projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Bezpieczeństwa  i Ochrony Środowiska R.Dz.IX. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas udzielił głosu przedstawicielowi mieszkańców 
przybyłych na dzisiejszą sesję Rady Dzielnicy IX, który odczytał pismo , w którym 
mieszkańcy ul. Piaseckiego zwracają się z prośbą o pozytywne rozpatrzenie 
wniosku w sprawie odwołania oznakowania ulicy znakiem D-40 i co za tym idzie 
likwidacji „strefy zamieszkania” na ul. Piaseckiego. Pismo zostało podpisane przez 
wszystkich mieszkańców oprócz mieszkańców 2-ch domów. 
Ponadto stwierdził, że Trasa Łagiewnicka po zakończeniu budowy zdecydowała o 
wprowadzeniu strefy zamieszkania zapominając o znaku odwołania na ul. 
Piaseckiego.  
Mieszkańcy uważają, że Rada Dzielnicy IX nie powinna popierać strefy 
zamieszkania na w/w ulicy.  
Ulica Piaseckiego: 
-  jest osobną ulicą niż ul. Ludwisarzy i jest od niej wyraźnie oddzielona, 
- w trakcie budowy Trasy Łagiewnickiej nie była objęta planem budowy,  
- ruch pieszy i rowerowy nie przenosi się z ulicy Ludwisarzy na ul. Piaseckiego, 



- cały ruch pieszy , samochodowy i rowerowy na tej ulicy generowany jest przez 
mieszkańców , wobec czego jest znikomy, 
- w ciągu ostatnich kilkudziesięciu lat nie było tu żadnych problemów z 
parkowaniem, 
-   w ciągu ostatnich kilkudziesięciu lat nie zdarzyły się żadne problemy z dojazdem 
na posesje służb miejskich. 
Mieszkańcy przedstawili swoje stanowisko na spotkaniu w dniu 24.01.2023r. z 
przedstawicielami Zarządu Dróg, Trasy Łagiewnickiej Miejskiego Inżyniera Ruchu 
oraz Rady Dzielnicy IX.  
 
Przewodniczący Bogusław Gołas  - odniósł się do powyższego wniosku : 
- Wydział Miejskiego Inżyniera Ruchu nie zajął żadnego stanowiska w w/w sprawie, 
wstrzymał się do decyzji Rady Dzielnicy IX, 
- Trasa Łagiewnicka wystąpiła z pismem do Rady Dzielnicy, w którym pisze, że jest 
za zmianami w strefie zamieszkania, nie pisze na czym polega zmiana, 
- Rada Dzielnicy nie wprowadzała strefy zamieszkania na ul. Piaseckiego ani ul. 
Ludwisarzy, ani jej nie opiniowała.  
 
Jedna z mieszkanek poinformowała zebranych , że mieszkańcy ul. Piaseckiego 
otrzymali pismo od Trasy Łagiewnickiej , w którym Trasa przychyla się do wniosku 
mieszkańców, zmiana organizacji ruchu może zostać wprowadzona po uzyskaniu 
zgody Urzędu Miasta Krakowa oraz Miejskiego Inżyniera Ruchu. 
Mieszkańcy wyślą w/w pismo na pocztę  Rady Dzielnicy IX. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas  - oświadczył, że Rada Dzielnicy IX nie otrzymała 
takiego pisma od Trasy Łagiewnickiej. 
 
Radna Renata Grotowska – zapytała, czy nie byłby uzasadniony wniosek o 
wykreślenie z porządku obrad projektu uchwały , ponieważ wiedza n/t dokumentacji 
w tej sprawie jest niekompletna. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas  - odczytał pismo mieszkańców ul. Piaseckiego 
złożone do Rady Dzielnicy IX w dniu 16.01.2023r. w którym mieszkańcy ulicy 
zwracają się z prośbą o utrzymanie strefy zamieszkania na ul. Piaseckiego 
ponieważ: 
- jest to droga ślepa , w związku z tym musi być możliwość zawracania przy 
spełnieniu warunków dwukierunkowego ruchu, 
- brak jest chodników,  
- przy ulicy znajduje się zakład usług publicznych,  
- jezdnia nie spełnia  wymogów drogi publicznej ze względu na kształt i szerokość, 
- zaparkowane auta utrudniają wjazdy i wyjazdy na posesję, przejście pieszym 
stwarzając zagrożenie bezpieczeństwa , szczególnie dla osób z 
niepełnosprawnościami i małymi dziećmi. 
W/w pismo zostało podpisane przez 10-ciu mieszkańców ul. Piaseckiego.  
 
W dyskusji dotyczącej „strefy zamieszkania” na ul. Piaseckiego   udział wzięli: 
przybyli na sesję mieszkańcy, radni:  Bogusław Gołas, Renata Grotowska, Renata 
Kurleto, Marek Kocajda, Leszek Siwiec. 
 
Przybyli na sesję mieszkańcy ul. Piaseckiego złożyli wniosek o udostępnienie   
wszystkich dokumentów otrzymanych przez Radę Dzielnicy  dotyczących „strefy 
zamieszkania” na ul. Piaseckiego. 
 
Radny Marek Kocajda – zgłosił wniosek formalny o przeniesienie sprawy do Komisji 
Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska do ponownego rozpatrzenia. 



Przewodniczący Bogusław Gołas  - poddał pod głosowanie w/w wniosek: 
„za” – 3 gł 
przeciw – 7 gł.  
 
Przewodniczący Bogusław Gołas poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –                 8 głosów 
przeciw  -                3 głosy 
wstrzymało się –     3 głosy 
Uchwała Nr LII/257/2023 została podjęta.  
 
Przewodniczący Bogusław Gołas  – przestawił projekt  uchwały 3.1.2. w sprawie: 
„strefy zamieszkania” na ul. Żywieckiej bocznej w Krakowie (opinia pozytywna). 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas  otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli radni: Marek Kocajda, Bogusław Gołas. 
Przewodniczący Bogusław Gołas zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –               12 głosów 
przeciw  -                0 głosów 
wstrzymało się –     1 głos 
Uchwała Nr LII/258/2023 została podjęta.  
 
Przewodniczący Bogusław Gołas  – przestawił projekt  uchwały 3.1.3. w sprawie: 
wyznaczenia progów zwalniających na ul. Żywieckiej w Krakowie (opinia 
pozytywna). 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas  otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli radni: Marek Kocajda, Maciej Bała, Bogusław Gołas, 
Leszek Siwiec. 
Przewodniczący Bogusław Gołas zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –               11 głosów 
przeciw  -                2 głosy 
wstrzymało się –     0 głosów 
Uchwała Nr LII/259/2023 została podjęta.  
 
Przewodniczący Bogusław Gołas  – przestawił projekt  uchwały 3.1.4. w sprawie: 
przystąpienia do X edycji Budżetu Obywatelskiego w roku 2023- 2024. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas  otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
Przewodniczący Bogusław Gołas zamknął dyskusję. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                    
w w/w  sprawie:  
„za”      –               13 głosów 
przeciw  -                0 głosów 
wstrzymało się –     0 głosów 
Uchwała Nr LII/260/2023 została podjęta.  
 
 



Ad.4. 
Przewodniczący Bogusław Gołas – wpłynął wniosek o sprostowanie protokołu Nr 
LI/2022 z poprzedniej sesji Rady Dzielnicy , złożony przez radną Renatę 
Grotowską. 
W wyniku dyskusji uzgodniono treść zapisu w punkcie „Oświadczenia i Komunikaty” 
tj: 
„ Głos zabrała Radna Renata Grotowska – odniosła się do zapisów na str. 5 gazetki 
lokalnej „info.9”. Zwróciła uwagę, że od początku kadencji Rady wnioskowała o 
wykonanie remontów schodów , ciągów pieszych oraz murków oporowych na 
osiedlu  Żywieckim. „ 

W/w zapis zostanie uzupełniony o zapytanie radnej Renaty Grotowskiej dotyczące 
realizacji zadań na terenie parku „Solvay”. 

Protokół Nr LI/2022 z poprzedniej sesji Rady Dzielnicy został przyjęty. 

 
Ad.5.  
Oświadczenia i komunikaty. 
 
Przewodniczący Bogusław Gołas – podał termin następnej sesji – 22.02.2023r. o 
godz. 17:00 w siedzibie Rady Dzielnicy IX ul. Żywiecka 13. 
 
Podano terminy posiedzeń Komisji Rady tj: 
Komisja ds. Polityki Społecznej – 15.02.2023r. godz. 16.00 

Komisja ds. Bezpieczeństwa  i Ochrony Środowiska – 15.02.2023r.  godz. 16.30 

Komisja Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji – 15.02.2023r.  godz. 17.00 

Komisja Edukacji, Kultury i Tradycji – 15.02.2023r.  godz. 17.30 

Komisja ds. Terenów Zielonych, Sportu i Rekreacji – 15.02.2023r.  godz. 18.00. 

 

Ad.6.  
Sesję zamknął ok. godz. 18:30  Przewodniczący Bogusław Gołas. 
 
Protokołowała: 

J.Knapik       Przewodniczył:      
 

Przewodniczący  
            Rady i Zarządu Dzielnicy IX 
            Łagiewniki – Borek Fałęcki 
 
                       Bogusław Gołas 


